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70/2013. (XI. 21.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

A Gazdasági Ellátó Szervezet 2013. január 01-től 2013. szeptember 30-ig tartó időszak 

munkájáról készült beszámolót elfogadja. 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2013. november 29-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 14 óra 00 perc, befejezése: 15 óra 12 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Márkus Gábor, alpolgármester 
 Kincses László, képviselő 
 Pusztainé Nádházi Ibolya, Gazdasági Ellátó Szervezet vezetője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. 
 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Gali Valéria legyen. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
Kérem, szavazzunk a meghívóban szereplő napirendi pontokról: a szavazás eredménye 5 igen 
szavazat. 
 
 
Napirendek: 

 
1. Beszámoló a Gazdasági Ellátó Szervezet munkájáról 2013. január 01-től 2013. 

szeptember 30-ig 
 Előadó: Pusztainé Nádházi Ibolya igazgató 
 
2. Előterjesztés munkamegosztási megállapodás jóváhagyására 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Különfélék 

 
 
1. napirend: Beszámoló a Gazdasági Ellátó Szervezet munkájáról 2013. január 01-től 
2013. szeptember 30-ig 
 
Borsos László, képviselő 
A jubileumi jutalommal kapcsolatban szeretném kérdezni, hogy felelősségre vonás történt-e. 
A 48. oldalon olvasható, hogy az átvett alkalmazottak személyi anyagából hiányoztak 
dokumentumok. Úgy gondolom, az előző vezető felelős ezekért a dolgokért. A 2. 
mellékletben olvasható a szabadságok kiadásának problémája, mi volt rá a megoldás? 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
Hallhatnánk-e bővebben a vendégétkeztetésről illetve a nyári többletmunkákról? 
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Kincses László, képviselő 
Nagyon megörültem a melléklettekkel, táblázatokkal bővített anyagnak. Eddig 2010-es 
táblázatom volt, most külön-külön bontás intézményenként. A szakmunkás képző épületének 
rezsije is benne van az adatok között? Óvoda, Segítő Kezek miért nincs az anyagban? A 
zeneiskolánál benne van-e a GESZ iroda? Az adatok 9 vagy 10 hónaposak? A Kálvintéri 
iskola konyháján olyan az edényrendszer, hogy kétszer kell főzni, leterheltek a dolgozók. A 
munkaruha hogyan jár? Arányosak-e a 3 konyha egymáshoz való arányai? Vagy más ok miatt 
más a norma? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Gazdasági Ellátó Szervezet vezetője 
Az adatok 10 havi adatok. A dolgozók átvételekor nem volt idő a személyi anyagok azonnali 
felülvizsgálatára. A jubileumi jutalomra való jogosultságot a Kjt. határozza meg. A 
felülvizsgálat belső ellenőrzés keretében történt meg. Már volt olyan dolgozó, aki kapott 30 
éves jubileumi jutalmat, de nem volt jogosult rá. Tájékoztató levelet küldtem a 
Városgazdálkodási Iroda részére. Felelősségre vonást nem kezdeményeztem. Az utóbbi 
években a Többcélú intézménynek 3 vezetője volt. A besorolás sem volt megfelelő minden 
dolgozó esetében a jogszabálynak megfelelő. A Petőfi Sándor Általános Iskolai Tagintézmény 
dolgozóinak a személyi anyaga nagyon hiányos volt, főleg a 2007. év előtti. A dolgozókat 
írásban kértük, hogy pótolják a szükséges iratokat, ha nem tudják, a MÁK-tól kérünk 
dokumentumokat. Erkölcsi bizonyítvány is sok dolgozó esetében hiányzott, azokat pótolniuk 
kell. Az élelmezésvezető, aki két konyhán élelmezésvezető, az előző évi ki nem vett 
szabadságát kifizetni nem áll módunkban, szép lassan tudja kivenni. A helyettesítést 
Munkaügyi Központ támogatásával tudjuk megoldani. Állandó helyettes felvételét 
mindenképpen meg kell oldani. 
Vendégétkeztetés tekintetében sikeres évünk volt. Sok rendezvényt tudtunk kiszolgálni, kb. 1 
millió Ft volt az ebből befolyt bevétel. A pedagógusok ½ adagos étkeztetést vesznek igénybe, 
tavalyi évben sokan visszamondták. A gimi és a szakképző esetében a KLIK az 
önkormányzatnak számláz rezsiköltséget, így ilyen tétel a mi költségvetésünkben nem 
szerepel. A zeneiskolánál a GESZ-re jutó költség is benne van, régebben a Többcélú 
továbbszámlázta. A Kálvin téri iskola konyhájában az edények eléggé elhasználtak, 
elöregedtek. 2 200 l-es főzőüst és 8 főzőzsámoly van a konyhán, ezért kétszer főznek. 8 
ember dolgozik a konyhán. A közfoglalkoztatottak bevonása nagy segítséget jelent. A 
konyhai dolgozóknak egészségügyi kiskönyvvel kell rendelkezniük. A nyersanyag 
előkészítése nagy feladat. Az idén az üst már három alkalommal volt hegesztve, ingyenesen, 
egy ladányi lakos felajánlásából. Ez nemcsak a Kálvin téri konyha problémája, hanem a többi 
konyháé is. Remélem, lesz konyha felújítási pályázat. 
A munkaruha juttatás folyamatos. A takarítók, karbantartók évente egyszer kapnak.. A 
konyhai dolgozók védőruhát kapnak, nekik igény szerint kell biztosítani. 
A Petőfi és a Kálvint téri iskola konyháján a normák azonosak. A kollégiumban más a norma, 
magasabb az ellátottak életkor, összetettebb a dolog. Más-más a normával kellene dolgozni az 
alsó tagozat, a felső tagozat és a felnőtt étkeztetés esetén. A kollégium főz a református iskola 
részére is, szerződés alapján. A Startmunkából átvett nyersanyagok nagymértékben segítik a 
norma megtartását, jelentős költségvetés befolyásoló tényező. 
 
Kincses László, képviselő 
A Kálvin téren több tanuló eszik? A vendégek hogy oszlanak meg? 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Gazdasági Ellátó Szervezet vezetője 
Konkrét számot most nem tudok mondani. A konyhák kapacitását az ÁNTSZ határozza meg, 
konyhák közötti átcsoportosítás kizárólag csak egyéni vendégétkeztetés esetében lehetséges. 
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A szakácsok még a munkaidejükön kívül rendezvényekre is készítenek ételeket, hidegtálakat, 
nagyon leterheltek a dolgozók. A kedvezményesen étkező gyermekek háromszori étkezést, a 
térítési díjat fizető gyermekek kétszeri étkezést vesznek igénybe. A Segítő Kezek esetében 
egy ételadag ára bruttó 500 Ft körül van. 
A következő beszámolóban az étkeztetést bővebben fogom leírni. 
 
Kincses László, képviselő 
A Kálvin konyha rezsije magasabb, mint a többi konyháé. Elöregedett a technika.  
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Gazdasági Ellátó Szervezet vezetője 
A kollégiumban a konyhán nincs almérő a gázóra esetében, a konyha felújítási pályázat 
keretében szerepel almérő beszerelése. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Egy központi konyha kellene, a Startmunkában termelt nyersanyagok körét, mennyiségét 
bővíteni kellene. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Gazdasági Ellátó Szervezet vezetője 
A központosítás jó lenne, az eszközök elavultak, nagyon régen nem volt felújítás. A menü 
egyféle, nincs diabetikus étkeztetés, korszerű technológiával kevesebb lenne az energia 
felhasználás. Bővíteni kellene a tárolási kapacitást is. Megfelelő méretű étkező kialakításával, 
térelválasztókkal, nagyobb rendezvényeket is lehetne vállalni. 
 
Kincses László, képviselő 
Magasak a költségek. Az étkezés költségei nagyobbak, mint az iskolafenntartás, a Kálvin 
téren biztosan. El kellene gondolkodni a központosított konyhán. Nem kellett volna vállalni 
az üzemeltetést. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

71/2013. (XI. 21.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Gazdasági Ellátó Szervezet 2013. január 01-től 2013. szeptember 30-ig tartó időszak 
munkájáról készült beszámolót elfogadja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
2. napirend: Előterjesztés munkamegosztási megállapodás jóváhagyására 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
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72/2013. (XI. 21.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A munkamegosztási megállapodás jóváhagyásáról készült előterjesztést elfogadásra 
javasolja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Szabó Attiláné Gali Valéria 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 
 


